000835

Red Light

Picture Description?)

An abstract close-up featuring a blurred, red and yellow illuminated grid against a dark background.

Analysis!)

This abstract photograph uses a striking contrast of fiery reds and oranges against a stark black back-
ground. A grid-like structure, seemingly out of focus, dominates the composition. The blurred lines
and vibrant colors create a sense of dynamic movement and distorted perception, inviting the viewer to
interpret the subject and meaning.
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Picture Data

000835 - Red Light

Type / Size By
Exposure Digital Frank Titze
Developing — —
Enlarging — —
Scanning — —
Processing Digital Frank Titze
Exposure Processing Published
Dates 12/2012 12/2012 02/2013
Width Height Bits/Color
Original Size 7560 px 5112 px 16
Ratio ca. 1.48 1 —
Exposure 24x36 mm
Location —
Title (German) Rotes Licht

Remarks

DText is Al generated - NOT reviewed and/or corrected
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      An abstract close-up featuring a blurred, red and yellow illuminated grid against a dark background.
    
    
      Eine abstrakte Nahaufnahme mit einem verschwommenen, rot und gelb beleuchteten Gitter vor einem dunklen Hintergrund.
    
    
      This abstract photograph uses a striking contrast of fiery reds and oranges against a stark black background. A grid-like structure, seemingly out of focus, dominates the composition. The blurred lines and vibrant colors create a sense of dynamic movement and distorted perception, inviting the viewer to interpret the subject and meaning.
    
    
      Diese abstrakte Fotografie verwendet einen auffälligen Kontrast von feurigen Rot- und Orangetönen vor einem krassen schwarzen Hintergrund. Eine gitterartige Struktur, scheinbar unscharf, dominiert die Komposition. Die verschwommenen Linien und lebhaften Farben erzeugen ein Gefühl von dynamischer Bewegung und verzerrter Wahrnehmung und laden den Betrachter ein, das Thema und die Bedeutung zu interpretieren.
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